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Z A P I S N I K 

Sa 10. sjednice općinskog vijeća općine Erdut koja je održana 17. ožujka 2015.g. s početkom 
u 18,00 sati u vijećnici općine Erdut. 
Predsjednik pozdravlja nazočne i otvara 10. sjednicu općinskog vijeća. Predsjednik konstatira 
da se sjednica tonski snima. 

Nakon prozivke predsjednik konstatira da su prisutni slijedeći vijećnici: 
Jovo Vuković, Rašo Bojanić,  Gordana Čer Krnjaić, Marko Stanić, Vedran Putnik, Dragoslav 
Mijačević, Stevan Babić, Leposava Stojmanović, Ivica Stanković, Slobodan Jelić, Milenko 
Ranković, Slobodan Nešić, Marina Bede,  Emerik Huđik   i Đorđe Dokić 
Nazočno je svih 15 vijećnika. 

Ostali nazočni: načelnik Jugoslav Vesić, zamjenici načelnika Dario Vulić i Slobodan 
Narančić,  pročelnik Branko Jović. 
Predsjedavajući  određuje zapisničara Mirjanu Šošić  i predlaže da se izaberu ovjerovitelji 
zapisnika. 
Za ovjerovitelje zapisnika jednoglasno su izabrani: Milenko Ranković i Leposava 
Stojmanović. 

Predsjednik Vuković ističe da je iz opravdanih razloga došlo do potrebe da se doda točka 11. i 
12. dnevnog reda, pa  predlaže na usvajanje slijedeći 

D N E V N I  R E D 

1. Usvajanje zapisnika sa 9. sjednice općinskog vijeća 
2. Vijećnička pitanja 
3. Donošenje Odluke o komunalnoj naknadi 
4. Donošenje Odluke o kriterijima i mjerama naplate dospjelih a nenaplaćenih 

potraživanja općine Erdut 
5. Donošenje Odluke o prijenosu osnivačkih prava za 

a. OŠ Bijelo Brdo na općinu Erdut 
b. OŠ Dalj na općinu Erdut 
c. Srednja škola Dalj na općinu Erdut 

6. Usvajanje Programa utroška sredstava šumskog doprinosa u 2015.g 
7. Usvajanje Programa utroška sredstava od naknade za zadržavanje nezakonito 

izgrađenih objekata na području općine Erdut za 2015.g. 
8. Izvještaj o utrošku sredstava po Programu izgradnje i održavanja komunalne 

infrastrukture za 2014.g 
9. Usvajanje Izvješća o izvršenju Plana gospodarenja otpadom na području općine Erdut 

za 2014.g. 
10.Donošenje Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o određivanju uvjeta za davanje 

u zakup zemljišta i poslovnog prostora kojima raspolaže općina Erdut 
11. Donošenje Odluke o subvencioniranju kamata na poduzetničke kredite iz programa 

„Kreditom do uspjeha 2014.“, Mjera 1:“Kreditom do konkurentnosti“ 
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12.Donošenje Odluke o utvrđivanju nerazvrstanih cesta na području općine Erdut 

Predsjednik konstatira da je dnevni red usvojen jednoglasno. 

Ad.1. 
Predsjednik Vuković otvara raspravu o zapisniku sa prethodne sjednice. 

Predsjednik daje na glasovanje zapisnik s prethodne sjednice i konstatira da je usvojen 
jednoglasno. 

Ad.2. 
Vijećnička pitanja 
2.1. 
M. Bede kaže da joj je poznato da je ovo vijeće donijelo Odluku da se ne izdaju potvrde 
osobama koje imaju duga prema Općini dok ga ne izmire ali smatra da to nije pravedno i 
pošteno. 
2.2. 
Nadalje M. Bede kaže da je na prošloj sjednici zatraženo da se u Aljmašu obilježi znakom da 
ima rupa na kolniku a da to nije do danas napravljeno. 
2.3. 
M. Stanić kaže da je neugodno iznenađen što je uočio da nema vlakova za Osijek i iz Osijeka 
vikendom te da imaju samo tri autobusne linije. Pita da li je Općina s tim upoznata i da li je 
netko na to reagirao. 
2.4. 
Đ. Dokić kaže da ima također primjedbu na autobusnu liniju iz Erduta jer je zadnja stanica u 
Vukovarskoj ulici kod Zagrebačke a to većini putnika ne odgovara. 
2.5 
V. Putnik pita kada će se raditi staza na groblju u Erdutu. 
2.6. 
V. Putnik nadalje pita koliko je Općina naplatila od zakupa zemlje. 
2.7. 
M. Ranković pita da li se može napraviti put na „ledinama.“ 
2.8. 
I.Stanković kaže da postoji manjak komunikacije s Općinom jer npr. nitko ga nije obavijestio 
o sječi borova kod kina tako da nije mogao građanima odgovoriti da li je to legalna sječa i tko 
ju je odobrio. 
2.9. 
Nadalje I. Stanković kaže da je komunalna problematika u Aljmašu jako loša: ceste loše, 
smeće se istrese svugdje, puno pasa lutalica (iz Vetama kažu da mi uhvatimo psa i da ih 
zovemo!) itd. 
2.10. 
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R. Bojanić kaže da je sve veći problem smeća po atarima i kanalima. Nadalje kaže da je Novi 
agrar uništio puteve po ataru pa pita može li im se naložiti da ih saniraju. 
2.11. 
E. Huđik iznosi pohvale za sanaciju vodičkog i dubokog puta. 
2.12. 
Nadalje E. Huđik pita kada će  biti riješen put do groblja. 
2.13. 
D. Mijačević ističe da je općinsko vijeće na 8. sjednici donijelo odluku o odmaralištu u 
Omišlju kako je to i zapisnički konstatirano a smatra da je odluka o tome pogrešno sročena. 
2.14. 
D. Mijačević nadalje kaže da ima upit građana po kojem je kriteriju u Čvorkovac zaposlen 
Zoran Pejić. Ističe da on osobno nema ništa protiv njega ali da u selu kruže glasine o stranački 
podobnom zapošljavanju. 

Odgovori 
2.1. 
Načelnik Vesić kaže da je spomenutu odluku donijelo Poglavarstva a kasnije je potvrdilo 
Vijeće. Ističe da je obaveza uprave da naplati svaku kunu koju su joj dužni građani ili pravne 
osobe, jednostavno nas zakoni i revizija na to tjeraju. Vijeće ako smatra da je to loše, može 
donijeti i drugačiju odluku. 
Ističe da je u ova dva mjeseca uprava izdala oko 1500 potvrda. S dužnicima koji nisu u 
mogućnosti u cijelosti odmah platiti dug sklopljen je sporazum kojim im je omogućeno da 
dug otplate u nekoliko rata. 
M. Bede pita zašto bi netko iz ulice S. Frangeša platio komunalije ako nema ceste. 
2.2. 
Što se tiče rupe na kolniku načelnik Vesić ističe da se ona već može sanirati i da će dati nalog 
da se to riješi. 
2.3. 
Načelnik Vesić kaže da sutra ima sastanak sa šefom kolodvora u Dalju. Poznato mu je to sa 
ukidanjem linija ali na sve naše intervencije i zahtjeve oni ne reagiraju već smanjuju i ukidaju 
linije sve više. U tom smislu Općina više ne sufinancira prijevoz učenika vlakom jer nema 
uopće linija kojima bi djeca išla u školu. Ima se u planu uvesti linija Sombor, Subotica pa 
vjeruje da će se to pozitivno odraziti i na lokalne linije. Ističe da prema Vukovaru više nema 
niti jedne linije. 
Predsjednik Vuković ističe da je i on osobno još 2008.g. bio na pregovorima sa HŽ-om oko 
linija i nikada se nije mogao postići dogovor. 
2.4. 
Načelnik Vesić kaže da Općina nema utjecaja niti na autobusne linije i stajališta jer su tu u 
pitanju vječiti sukobi GPP-a i Panturista. 
Đ. Dokić kaže da se svejedno treba uputiti dopis sa navedenim problemom prema Županiji. 
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2.5. 
Načelnik Vesić kaže da je u planu izgradnja nove staze u groblju u Erdutu. 
2.6. 
Što se tiče zakupa poljoprivrednog zemljišta, velika većina redovno izmiruje svoje obveze. Sa 
velikim dužnicima postignut je dogovor. Ukoliko se ne budu držali dogovora ići će se s 
opomenama pred raskid ugovora. Sa nekoliko je dužnika postignut dogovor da će platiti do 
20.03. pa ukoliko to ne izvrše predat ćemo ih na daljnje postupanje državnom odvjetništvu. 
2.7. 
U vezi ledina i puta prema prema igralištu, načelnik Vesić kaže da će nastojati ove godine 
nešto odraditi u smislu da Čvorkovac odradi pripremne radnje. 
2.8. 
Načelnik kaže da je odluku o rušenju tih stabala donijelo još Poglavarstvo, a problem je s 
njima što urušavaju krov TZ. Uvijek se netko protivi rušenju a netko je za rušenje. Slaže se da 
je o tome trebao biti obaviješten mjesni odbor. 
2.9. 
Načelnik Vesić kaže da imamo velikih problema sa smećem općenito, svaki surduk je divlja 
deponija. Smatra da se svi moramo uključiti u borbu protiv toga pa tako i mjesni odbori, treba 
se prijaviti onaj tko nepropisno odlaže otpad a službe će dalje odraditi svoj posao. 
Sve je veći pritisak institucija i inspekcija po pitanju odvoza i deponiranja smeća, u Aljmašu 
je 4 puta bila inspekcija po prijavi građana. 
Što se tiče rada komunalne službe, ona je pojačana s još jednim radnikom i smatra da se vide 
pomaci na bolje. 
2.10. 
Načelnik Vesić kaže da će razgovarati sa novim šefom Novog agrara i zahtjevati da naspu i 
poravnaju puteve u ataru koje u uglavnom oni uništili. 
2.11. 
Načelnik zahvaljuje na pohvalama za uređenje puteva, napominje da nije bilo lako zbog nekih 
neriješenih imovinsko pravnih odnosa zbog kojih ćemo se još možda i suditi. 
2.12. 
Što se tiče puta do groblja, napravit će se u skladu sa Planom. 
2.13. 
Pročelnik Jović kaže da je na inicijativu Grada Osijeka Vijeće na 8. sjednici donijelo načelnu 
Odluku da se kreće u postupak prodaje, s tim da će se paralelno organizirati zajednički 
sastanak sa predstavnicima grada i drugih općina te pokušati iznaći neko prihvatljivije 
rješenje (da grad kupi odmaralište i sl.). Znači donesena je odluka da se kreće u „postupak“ 
prodaje a o samoj konačnoj prodaji kako je i rečeno na 8. sjednici vijeće će dati konačnu 
odluku ako bude zadovoljno s uvjetima. Trenutno nema službenih informacija od grada 
(neslužbeno je da je grad odustao). 
D. Mijačević kaže da nije zadovoljan kako je odluka formulirana. 
Predsjednik Vuković kaže da je zapisnik sa 8. sjednice usvojen i da je u njemu napisano: 
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„Predsjednik zatvara raspravu i daje na glasovanje Odluku o pokretanju postupka prodaje 
suvlasničkog dijela odmarališta u Omišlju (konačnu odluku donijet će naknadno) i konstatira 
da je usvojena jednoglasno. 

Jednoglasno je prihvaćena i inicijativa da se uputi dopis prema gradskom vijeću i općinskim 
vijećima koja su uključena, da još jednom razmisle o toj prodaji te da eventualno Grad 
pokuša otkupiti suvlasničke dijelove, pa ako treba i na rate i po povoljnijoj cijeni.“ 

Ističe da je bitno da u odluci stoji „pokreće postupak“  te da će se konačna odluka donijeti 
kasnije.  
Načelnik Vesić kaže da je odluka donesena uz napomenu da se paralelno ispitaju i druge 
opcije. Pošto se radi o vrijednosti većoj od 1 mil kuna vijeće će morati donijeti konačnu 
odluku. Činjenica je da ni jednu općinu nitko nikada nije kontaktirao u vezi ljetovanja djece. 
2.14. 
Načelnik odgovara da Zoran Pejić nije zaposlen po stranačkoj liniji, već da je primljen na 
određeno vrijeme 3-6 mjeseci, jer jedini trenutno ima položene odgovarajuće ispite da bude 
voditelj voznog parka (tahograf i sl.). 
D. Mijačević kaže da Z. Pejić vozi kombi za koji je potrebna položena B kategorija, smatra da 
je bilo drugih osoba kojima je potrebniji posao a koji udovoljavaju uvjetima. 
Nadalje ističe da je čuo da je zamjenik Dario Vulić jednoj osobi rekao da je ne može primiti u 
javne radove jer nije u njegovoj stranci. 
Dario Vulić kaže da se zbog ovih izbora za VMO dva tjedna protiv njega osobno vodi prljava 
kampanja tako da je razmišljao o privatnoj tužbi za blaćenje. Zna o kome se radi, gospodin 
Benko  ga svake godine zove kada je vrijeme javnih radova i moli da ga preporuči da se primi 
u javne radove. Kako su u mjesnom odboru zadovoljni njegovim radom a ispunjava tražene 
uvjete, tako je i ove godine izabran u j.r.i to mu je i rekao. Nadalje Dario kaže da je pitao g. 
Benka  (ono što su i njega pitali mještani) kako to da se on uvijek njemu osobno obraća za 
pomoć pri zapošljavanju i on ga podupre, a njegova kći je na drugoj listi. Ističe da nikome 
nije prijetio i nikoga ucjenjivao te da će pred ovim vijećem nazvati g. Benka ako treba. 
Ističe da su nakon toga protiv njega pokrenuti kojekakvi tračevi da je pobjegulja (ističe da on 
ima 28 godina pa moli vijećnike da izračunaju koliko je imao 1991.g. i da li je pobjegulja) te 
da se pokvario otkad izlazi sa Srpkinjom itd. Pita da li je takav način komunikacije normalan. 
D. Mijačević kaže da svi moraju biti ravnopravni pri zapošljavanju a ne samo stranački 
poslušnici. 
S. Narančić kaže da su trenutno u javne radove primljene u B. Brdu tri samohrane majke pa 
pita g. Mijačevića koja je od njih simpatizer ili član stranke. 
D. Mijačević kaže da su te tri osobe pošteno primljene. 
J. Vuković moli da se svi kulturno jave za riječ a da ne upadaju u riječ jedni drugima. 
Što se tiče Z. Pejić kaže da zna da on ima sve ispite u prometu položene i da mu je to 
prednost. 
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I.Stanković kaže da on i njegova stranka nemaju veze sa ovim tračanjem g. Vulića. Žao mu je 
jedino što im se zamjenik načelnika kao jedini predstavnik hrvatskog naroda nije obratio  i 
obavijestio o izborima. 
Đ. Dokić predlaže da se ova vijećnička pitanja stave na zadnje mjesto jer se vijećnici iscrpe 
do redovnih točki dnevnog reda. 
Predsjednik kaže da će razmotriti taj prijedlog. 

Ad.3. 
Predsjednik otvara raspravu o prijedlogu Odluke o komunalnoj naknadi. 
I.Stanković pita zašto  je u čl. 10 .  koeficijent bod isti kod I i II zone. 
M. Bede pita da li u čl. 12. pod „ostale“ spadaju OPG-i. 
Pročelnik Jović kaže da je bod isti jer je i mala razlika u tom smislu između zona. Pod ostalo 
se podrazumijevaju ostale klasične uslužne djelatnosti. 
Predsjednik zatvara raspravu i daje na glasovanje Odluku o komunalnoj naknadi i 
konstatira da je usvojena jednoglasno. 
  
Ad.4. 
Pročelnik Jović kaže da je Revizija dala smjernice te da ima propisana procedura kome se i na 
koji način može otpisati dug. Kao što se vidi iz odluke, uvjeti za otpis su rigorozni (kada su 
doista nenaplativi dugovi u slučaju smrti, likvidacije firme i sl.) 
Smatra da će se legalizacijom doći do točnih podataka o vlasnicima objekata tako da će 
naplata dugova biti veća. 
D. Mijačević pita da li se općini Erdut obratilo Ministarstvo u vezi otpisa dugova socijalno 
ugroženim osobama. 
Načelnik Vesić kaže da je općina Erdut potpisala taj sporazum ali da nemamo takvih 
potraživanja koja bismo mogli otpisati jer nismo nikoga od te kategorije dali na sud tj. ovrhu. 
Zakonom je propisano koliko osoba mora biti u blokadi i u kojem iznosu da bi joj se dugovi 
otpisali. Općina nikoga nije blokirala u tom smislu pa nema kome niti otpisati. 

Predsjednik zatvara raspravu i daje na glasovanje Odluku o kriterijima i mjerama naplate 
dospjelih a nenaplaćenih potraživanja općine Erdut i konstatira da je usvojena 
jednoglasno. 

Ad.5. 
Pročelnik Jović kaže da nam je novim Zakonom omogućeno da na općinu Erdut prenesemo 
osnivačka prava za OŠ Dalj, Bijelo Brdo i Srednju školu Dalj kako je to i pojašnjeno u 
obrazloženju. 
V. Putnik kaže da se raspitao o tome i da se na taj način nepotrebno odričemo novca iz OBŽ, 
smatra da to ne treba prihvatiti. 
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M. Stanić kaže da mu je žao što na sjednici nije g. Nešić da objasni kako će se to općina 
„adekvatnije“ skrbiti o školama. 
Ističe da mu je žao što on kao ravnatelj o toj inicijativi saznaje tek na sjednici vijeća. 
D. Mijačević pita što Općina konkretno dobiva a što gubi tim preuzimanjem. 
Načelnik Vesić kaže da nema ništa osobno protiv g. Stanića. 
Napominje da tu ima još puno nepoznanica ali smatra da će novcem za školstvo koje je 
predviđeno u državnoj riznici bolje upravljati Općina nego OBŽ. Ističe da je sutra u OBŽ 
sastanak na tu temu. 
Kaže da je ova odluka samo pokretač preuzimanja, a da možemo i odustati. 
M. Stanić kaže da on ovo preuzimanje mora gledati i kao vijećnik i kao ravnatelj i kao 
stanovnik Općine. Kaže da postoji državni standard po kojem se osiguravaju sredstva u riznici 
i to po pojedinom učeniku, odjelu i za zgradu. Sva ostala sredstva do sada je osigurala OBŽ 
npr. za krov u OŠ B. Brdo 150.000 kn, za hidrantsku mrežu 160.000 kn, za grijanje 114.000 
kn itd. Ističe da ima puno započetih projekata, šta s njima, da li je Općina u mogućnosti 
preuzeti sufinanciranje, kada se zna da nije imala niti za udžbenike (Ovojnica, stolarija, krov, 
grijanje na pelete i sl.) 
Zamjenik načelnika D. Vulić kaže da je istražio ovu tematiku na primjeru općine Stubičke 
toplice. U njihovu primjeru pozitivno je to što se imaju veća upravljačka prava  (oni ih nisu do 
tada imali nikakva) a loša strana je ta da sve troškove osim plaća koja idu iz riznice, moraju 
snositi sami iz svog proračuna. Proizlazeći iz prednjeg otprilike bi Općina morala mjesečno 
samo za redovan rad bez ikakvih kapitalnih ulaganja osigurati 300.000,00 kuna. 
Smatra da je to teret koji si Općina ne može priuštiti i isfinancirati. 
Načelnik Vesić kaže da je ovu točku predložio na dnevni red upravo zato da se održi jedna 
konstruktivna rasprava. Smatra da se iz Općinskog proračuna već izdvajaju značajna sredstva 
za školstvo a kapitalna ulaganja bi se i dalje većim dijelom financirala putem Fonda i sl. 
Ističe da je jedan od razloga preuzimanja i taj što se smatra da baza nastavnog kadra treba biti 
s područja naše Općine (na što se može utjecati ako si osnivač). Iznosi da u Bijelom Brdu 
imaju problem sa održavanjem nastave na srpskom jeziku i pismu. 
Što se tiče udžbenika načelnik ističe da još nije dobio od škola koliki bi to bio potreban broj  
udžbenika i kojih te po kojem nastavnom programu kako bi se uvrstilo u Proračun. 
Ističe da ravnatelj Srednje škole Dalj sugerira da se ona ne preuzme. 
M. Stanić kaže da se kadar može birati s našeg područja ako ga ima, a ako ga nema mora iz 
drugih krajeva. 
Načelnik Vesić predlaže da se ova točka malo detaljnije pripremi za slijedeću sjednicu. 
Predsjednik Vuković skida 5. Točku s Dnevnog reda i odgađa je za slijedeću sjednicu. 

Ad.6. 
Pročelnik Jović kaže da se Programom utroška sredstava šumskog doprinosa za 2015. godinu 
utvrđuje namjena korištenja i kontrola utroška sredstava šumskog doprinosa kojeg plaćaju 
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pravne osobe koje obavljaju prodaju proizvoda iskorištavanja šuma (drvni sortimenti) na 
području Općine Erdut u visini 5% od prodajne cijene proizvoda na panju. 

Predsjednik Vuković daje na glasovanje Program utroška sredstava šumskog doprinosa za 
2015.godinu i konstatira da je usvojen jednoglasno. 

Ad.7. 
Pročelnik ističe da se Programom utroška sredstava od naknade za zadržavanje nezakonito 
izgrađene zgrade u prostoru za 2015. godinu utvrđuje namjena korištenja i kontrola utroška 
sredstava od naknade za zadržavanje nezakonito izgrađene zgrade  u prostoru kojeg plaćaju 
pravne i fizičke osobe koje se nalaze u postupku ozakonjenja zgrada na području Općine 
Erdut u visini 30% od naplaćene naknade. 

Predsjednik Vuković daje na glasovanje Program utroška sredstava od naknade za 
zadržavanje nezakonito izgrađenih objekata u prostoru za 2015. godinu i konstatira da je 
usvojen jednoglasno. 

Ad. 8. 
Predsjednik otvara raspravu o izvještaju načelnika o utrošku sredstava po Programu izgradnje 
i održavanja komunalne infrastrukture za 2014.g 
M. Stanić moli da mu se pojasne veliki troškovi instalacija na vinskom muzeju 170.000,00 kn, 
55.000,00  ograda na katoličkom groblju, 95.000,00 ograda i parking na pravoslavnom 
groblju. 
I.Stanković kaže da nije zadovoljan jer od 900.000,00 samo je 4.000,00 uloženo u Aljmaš. 
Načelnik Vesić kaže da je za vinski muzej u toj cijeni tehnička dokumentacija (koja se radila 
ponovno jer je projektant napravio grešku), radovi i snaga. Što se tiče ograda, staza i kapija na 
grobljima, ti su radovi koštali i više a tu je razliku platilo Ministarstvo. 
Načelnik nadalje kaže da je programe potrebno oprezno sastavljati jer su svi dokumenti 
objavljeni na webu i pojedinci kojima je dosadno, a nisu upućeni u postupak, to pogrešno 
tumače i interpretiraju te koriste u lošoj namjeri. 
M. Stanić kaže da on često brani Općinu kada vidi da netko nešto krivo interpretira i koristi. 

Predsjednik zatvara raspravu i daje na glasovanje Izvještaj načelnika o utrošku sredstava 
po Programu izgradnje i održavanja komunalne infrastrukture za 2014.g i konstatira da je 
usvojen sa 12 glasova „ZA“ i 3 glasa „SUZDRŽAN“. 

Ad.9. 
Predsjednik otvara raspravu o Izvješću o izvršenju Plana gospodarenja otpadom na području 
općine Erdut za 2014.g. 
M. Stanić pita da li građani koriste nove kante i razvrstavaju otpad. 
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Načelnik Vesić kaže da se za sada slabije odvaja bio otpad. Morali bi u tom smislu još malo 
informirati građane putem letaka i sl. 
D. Mijačević kaže da se u izvještaju ne vidi korist, tj. dobit koju je ostvario Čvorkovac 
prodajom tih prikupljenih sekundarnih sirovina pa smatra da je izvještaj nepotpun. 
Načelnik Vesić kaže da je to zanemariv prihod te je mišljenja da to ne treba biti u ovom 
izvještaju. 

Predsjednik zatvara raspravu i daje na glasovanje Izvješće o izvršenju Plana gospodarenja 
otpadom na području općine Erdut za 2014.g. i konstatira da je usvojen sa 14 glasova „ZA“ 
i 1 glasom „SUZDRŽAN“. 

Ad.10. 
Pročelnik Jović kaže da se ova dopuna odnosi na simboličnu naknadu za prodaju na kućnom 
pragu poljoprivrednih proizvođača. Dodaje se novi članak: „Članak 24a“ koji glasi: 
„ Izuzetno od odredbe čl. 24. za prodaju vlastitih proizvoda po sistemu prodaja na kućnom 
pragu, utvrđuje se godišnja naknada u iznosu od 50,00 kn za površinu do 3 m2.“ 
V. Putnik kaže da bi bila dobra ideja da svaki OPG dobije od Općine štand sa općinskim 
logom za prodaju svojih proizvoda. 
Načelnik Vesić kaže da je MO Bijelo Brdo došao na sličnu ideju te podijelio štandove OPG-
ima ali čim su potrebni za neku manifestaciju morali bi se seliti. Nije isključeno da će se 
putem nekog projekta pokušati nabaviti štandove ili možda sufinancirati OPG-ima nabavku 
istih. 

Predsjednik zatvara raspravu i daje na glasovanje Odluku o izmjenama i dopunama Odluke 
o određivanju uvjeta za davanje u zakup zemljišta i poslovnog prostora kojima raspolaže 
općina Erdut i konstatira da je usvojena jednoglasno. 

Ad.11. 

Načelnik Vesić kaže da se Općine Erdut kao i dosadašnjih godina uključuje  u 
subvencioniranje kamata od 1% po odobrenim kreditima poduzetnicima i obrtima iz 
Programa „Kreditom do uspjeha 2014.“ Mjera 1. „Kreditom do konkurentnosti“ . Na žalost tu 
pogodnost do sada nitko nije koristio jer očito nema ulaganja. 

Predsjednik zatvara raspravu i daje na glasovanje Odluku o subvencioniranju kamata na 
poduzetničke kredite iz programa „Kreditom do uspjeha 2014.“, Mjera 1:“Kreditom do 
konkurentnosti“i konstatira da je usvojena jednoglasno. 

Ad.12. 
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Pročelnik Jović kaže da je vijeće već donijelo nedavno Odluku o utvrđivanju nerazvrstanih 
cesta na području općine Erdut ali ju je međutim zbog otvaranja novih problema i potrebe 
sređivanja imovine potrebno ažurirati. 

Predsjednik zatvara raspravu i daje na glasovanje  Odluku o utvrđivanju nerazvrstanih 
cesta na području općine Erdut i konstatira da je usvojena jednoglasno. 

Predsjednik Vuković zaključuje sjednicu u 20,45 sati. 

Načelnik Vesić daje vijećnicima informaciju da je na području OBŽ otpočeo veliki projekt 
Hrvatskih voda i Vodovoda Osijek ukupne vrijednosti 60 mil kuna koji će se provoditi od 
2016-2017. g. a radi se o zamjeni glavnih magistralnih vodova, radovima na vodocrpilištima, 
promjeni azbestnih cijevi i sl. Dio koji će se raditi u općini Erdut je vrijednosti 25 milijuna 
kuna od čega bi učešće Općine bilo oko 800.000,00 kn. 

ZAPISNIČAR        PREDSJEDNIK 

Mirjana Šošić        Jovo Vuković 

OVJEROVITELJI ZAPISNIKA 

Milenko Ranković 

Leposava Stojmanović
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